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Προς: Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Εκκρεμότητα και αβεβαιότητα ως προς την επανένταξη της γραμμής Πευκίου – 

Β. Σποράδων στο ακτοπλοϊκό δίκτυο» 

Κύριε Υπουργέ, 

Επανέρχομαι σε συνέχεια των προηγούμενων ερωτήσεών μου καθώς και των απαντήσεών 

σας, όπου αναφέρετε πως «το αίτημα δύναται να εξετασθεί από το Συμβούλιο Ακτοπλοϊκών 

Συγκοινωνιών (Σ.Α.Σ.) κατά τον σχεδιασμό των γραμμών της επόμενης δρομολογιακής 

περιόδου». Επισημαίνω ότι η γενικόλογη αυτή αναφορά δεν παρέχει σαφές και δεσμευτικό 

χρονοδιάγραμμα ούτε διασφαλίζει την επανεξέταση της συγκεκριμένης ακτοπλοϊκής 

σύνδεσης. 

Η περιοχή της Βόρειας Εύβοιας εξακολουθεί να στερείται ακτοπλοϊκής σύνδεσης με τις 

Βόρειες Σποράδες, παρά τις κατά καιρούς δεσμεύσεις κυβερνητικών στελεχών για ενίσχυση 

της διασύνδεσης και ανάπτυξης του τοπικού τουρισμού και εμπορίου. Η απουσία τακτικής και 

αξιόπιστης γραμμής υποβαθμίζει τη δυνατότητα αξιοποίησης του Πευκίου ως πύλης εισόδου 

και στερεί ουσιαστικές ευκαιρίες από τις τοπικές κοινωνίες. 

Επειδή η έλλειψη ενός νέου θελκτικού διαγωνισμού, αφήνει την περιοχή μετέωρη. 

Ερωτάσθε, 

1. Προτίθεστε να εισηγηθείτε προς το Σ.Α.Σ. την εκ νέου ένταξη της γραμμής Πευκίου – 

Β. Σποράδων στις προσεχείς προκηρύξεις; 

2. Σε τι ενέργειες θα προβείτε ώστε να καταστεί ελκυστικότερη η εν λόγω γραμμή για 

τους πλοιοκτήτες; 

3. Πότε συγκεκριμένα προβλέπεται να εξεταστεί το αίτημα από το Σ.Α.Σ.; 
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4. Έχει εξεταστεί από το Υπουργείο το ενδεχόμενο αξιοποίησης εναλλακτικού λιμένα, σε 

περίπτωση ύπαρξης τεχνικών, επιχειρησιακών ή λειτουργικών εμποδίων για την 

εκκίνηση της γραμμής από το Πευκί; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
 
      

 

                               Καζάνη Αικατερίνη  

 




